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Knarvik 31.5.2017 

Tilbakemelding fra Lindås Idrettsråd ifht rehabilitering/endring av «Fotballhallen» i 

Nordhordlandshallen. 

 

Det må først nevnes at rehabilitering av dekket i hallen ikke står nevnt i Idrettsplanen. Det burde den 

gjort da det vil være et relativt kostbart tiltak. Tiltaket har heller ikke blitt sendt idrettsrådet for 

orientering uttale. 

 

Ut fra skriv sendt fra Jan Ole Seim, HR Prosjekt, 29. mai, der han ber om tilbakemelding på forslag til 

tiltak/endringer i Nordhordlandshallen. Dette ber vedkommende om innen 2 juni. Så har Idrettsrådet 

kommet med denne uttalen: 

«Idrettsrådet ser behovet for å bedre forholdene for friidrett/lengdehopp i hallen. Likevel er vi klar 

på at dette ikke må gå utover arealet dekket av kunstgress. Dette fordi underlaget blir brukt daglig 

både av Lindås kommunes største ungdomsskole, Hordalands nest største vg skole og mange 

Idrettslag. Kunstgress dekket er egnet til de fleste aktiviteter mens evt tartan/spurtan ol. dekke vil 

sette begrensninger for hvilken aktivitetet som vil kunne bli utført på det aktuelle området. 

 

Videre nevnes det som et mulig tiltak kan være å forskyve gressdekket mot port. Dette for å kunne 

flytte hoppe grop til søndre del. Dette synes vi kan være et godt tiltak.» 
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